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PRoToKoŁ Z ZEBRANIA
WIE.TSKIEGO W BRONO

(zebranie odbyło się lv dniu l1.03.2016I. o godz' 1800 w sali oSP Bronó

Zebraniu przerł'odniczył zgodllic z obowiąująoym statutem sołeckim, soŁ}s Bronowa
Marian Dellich' który otworzył Zebranie'

Na początku soltys prz-Ywitał biorącego udział w zębraniu BulmistŻa Czechowic-
Dziedzic pana Mariana Błacl'lrrt, oraz przybyĘch mieszkańcórł' Blono\ł? i przecz}tał
porządek zebrania (Zalącznik nr 1) ' który zatwierdzono w głosowanilL jawl1'm
jednogłośnie.

W rvyniku '"lpisanych na listę obecności 39 rnieszkańców sołectwa zebr'anie uzyskało
status Zeblania \ł,ażr]ego (Z^l:acznik ft 2).

Przystąpjono do w}'boru seketaŻa zebrania' Z powodu braku kandydató$'z pośIód
uczestników zebrania Sohys zaploponował pana Andrzeja Borowski' który w1'raził
zgodę. kcnd5daiurę prz1jętn jedlroglo.rie'

Ptzystąpiono do rvyboru Komisji Uchrł'ał i Wniosków' Zaproponowano kandydatórv:
AndŹeja Krętosz' Daniela Gaszczyk i JóZefa Soszka. Kandydaci zgodzi1i srę i rv
głosorvaniu j awnym j ednogłoślrie powołano Konisję Uchwał i wniosków'

Sołtys odc4'tał propozycję znian do zadań Budżetu Sołectwa Bronólr w ramach
lunduszu sołeckiego na 20l6r.:

]) \\} koncnie o:\Ąiśllenia ul' RlldzicLiei

bt do.rł|ellenic ul' Ą.C,] z.'

c) wykonanie ośrłietlenia ul. Kamieniecklej i u1. Woźniackiej

Propoz"vc.ja zmiany budżętu Sołectlł'a W lamach fundusŻu sołeckiego
głosor.vaniu jawnym jednogłośnie.

W zrł'iązku z powyŻszym Zeblanie Wiejskie rv głosowaniu ja\.vnym pfz}'jęło
jednogłośnie Uc1rr'vałę unierł,aŹnienia Uchwały t 3 z ZebrarLla Wiejskiego z dnia
27'09'2015r. dotyczącą funduszu sołeckiego na 2016I'

Zebranie Wiejskie rł' głosorvaniu jarł,nym jędnogłośnie przyjęło Uchwałę zmian zadail
budżetowych sołęct$'a BlonóW w ramach funduszu sołeckiego na 2016r.

Przystąpiono do wysłuchania wolnych wnioskó\ł' w splawach bieżących:

a) wypowiedź P' Bu nistza Madana Błachuta objaśniająca zasady działania
|unduszrr Sołeckiego

b) Pan Sołtys Ma an Derliclr zaproporrował i Z\łaócił się do pana Bun shza
Z propozycją rozbudorł.y szkoły poprzez podniesierie budyŃu szkoły o 1 piętro
oraz spotkania dylekcji szkoły oraz rodzicót'rłraz z Sohysem i p. Burmistzem w
maju br.
W tym tenlacje sołt)'sa poparła pani Bogusława Rojcz}.k 

' 
która.jako 1'Euczycielka

nakeśliła lokalo\.vy Problen,t tutejszei szkoły zajęcia są prowadzone nawęt na
koĄtaŻach' jest system 2 znianowv, brak możliwości prowadzenia zajeć
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dodatkowych, brak warunków na prowadzenie świetlicy. ciasnota w jadalni, brak
pomieszczenia dla pedagoga te prob]emy dotyczą czasu teraŹniejszego a nie prz'vszłej
demografii
Pan BunnistrŻ Marian Błachut -potwieldził chęó przybycia na propo1'lo\łanę zebranie
oraz poinfolmował o eweitualnych przyszłycl] zmianach w szko1nict\łie i
zapropo o\ł'ał altclnaq''rvę rozbudorł1 szkoły poprzez adaptację Domu Nauczyciela na
sale lekcyjne

c) P. Bumjstz porusz}ł prcblem ekologii i palenia śmieciami' zas) pane i
niedlożnę towy poprzez popiół, dzikie przejazdy i zbyt małe rury kładzione
przcz właścicie1i

W1'jaślił gospodarkę śmięciami na terenie naszej Gminy oraz kwestie \\Tsokości opłat
za oclbiór śmieci, cena oplat \ł}nika Z przetargu oraz z kalkulacji Żęczywistych
kosztó\ł jakie ponosi Gmina z tytułu gospodarki i utylizacji odpadów
waost ceny za odlriór śnieci sporvodorvany j est głównie tym że obecnie w) r\ozo]]e są

one do punktu odbioru rv Tychach' Zwrócił się z prośbą do zebranych o podrłyższenie
świadomości i solidności lv stosuŃu do segregacji śrnieci.

d) Pan Stanisła\ł Kapias w1'raził swoją opinie, że duŻo iudzi nie płaci za smicci
oraz, że lvidziałjak śmieci są n'rieszane na sirmochodach w trakcie ich odbierania
Pan Burmistrz odpowiedział:
-mieszanie odpadórł, segregorvanych nie ma rvpływu najzlJ<ość i kosży gospodalki
odpadami
-rł1'jaśnił przyczyrry rvaharl ilości dek]arowanyclr osób (prodŃujących odpady) na
terenie naszej Gminy

e) Pan AndrŻej Bororvski Żapy1ał:
_ o limity odbiolu odpadórł,ziclonyclr'roczne (100 kg najednego zdeklaro\ł'anego
mieszkańca) oraz 1imi1 dzienny prz1,jmorvany w puŃcie odbioru odpadórł' rł'wysokości
200 kg zjednej posesji (bez r.vzględu na ilość nrieszkańców)

Pan Bunnistrz $fiaśnił:
łinity 100 kg locznie na 1 zdeklar'olvanego mieszkańca wynikają z wyliczeń rredług
możli\łości gn nnej gospodarki odpadarni

t] Pall Radosłalv Cltomik Zapytał|
- o problem z drogą Szafirorłą -problcm rł1asnościowy (z kilkorna v'łaścicielami
posesji) z uzyskaniem zgody na przebudowę drogi
Pan Sołtysl -poinformował ze ak1ua1nie prowadzi rozmowy z rry'w właścicielami ..
poscsji i Źe prawdopodobnie wszystkojestna "dobrej drodze''

g) Pan Sohys: zrł'rócił się do Burnistrza o -naprawę mostka na sklzyŹowaniu
ulic Nadbrzeżnej i Woźniackiej

h) Pan Piotl Krętosz zawniosko\Ą,ał o naprawę rowu przy ulicy Woźrriackiej
i) Pan Zbigniew Stanisz| poruszył temat spółek Wodnych , niszczenie rowów.

bmk szanowa1 a i utrzymywalria w należ}tym stanie urządzeń ne1iorac.vjnych
pIzez nieszkailców naszego Sołectwa i zuTócił się o zainteresorł,anie stanen
odrvodnienia dróg po remoncie Miodowej i Pszczelarskiej.

j) Pan Arrdrzej Krętosz zaapelorł'ał do Burmistrza ospla\ł'dzanie mieszkańców rr'
zakesie gospodalki odpadami przez Straż Miejską'

k) Pan Andrzcj K]ętosz Zapytał o postępy rł'realizacji remontu -przebudoB,y
ulicy Bronowskiej i Czyża

Pan Bumistrz polwierdził że lru,ają prace przygotowawcze do uzyskania pozlvolenia
na budowę'

10' Komisja Uchrł,ał i Wnioskórv pŻystąpiła do odczytania s\l'ojcgo plotokohl (Z^lącznik
pa])' W głosowarriu protokół Komisji Uchwał i Wnioskórł' prz1.jęto jeclnogłośnie'
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l 1. Sohys podziękował wszystkim za'przybycie i na Ęm zebrade zakończono'

Plotokołował:

Boro!Ąski Andr,,ej _ sekrerarz Zebrania Wiejskiego

b'*V
w załączeniu:

Zalącz! k nr 1

Zalącz'łtik nr 2
gości,
Zalącznik nr 3

- porządek Zebrania Wiejskiego Sołectwa Bronów,
_ Iista uczęstników zebrania mieszkMców Bronowa oraz zaproszonych

_ protokół Komisji Uchwał i Wniosków
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